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Protokół nr 2/02/2024

posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Ekonomii i Finansów

Uniwersytetu Szczecińskiego 

w dniu 1 lutego 2024 r.

W dniu 1 lutego 2024 r. odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Ekonomii 
i Finansów (dalej: Rady Naukowej), któremu przewodniczył dr hab. Stanisław Hońko, 
prof. US. Posiedzenie odbyło się w trybie bezpośrednim, natomiast głosowania zostały 
przeprowadzone w systemie RADA24. W obradach uczestniczyli członkowie Rady Naukowej, 
zgodnie z listą obecności dołączoną do oryginału protokołu.

Na wstępie przewodniczący Rady Naukowej poprosił o uczczenie minutą ciszy 
zmarłego 18 grudnia 2023 roku prof. dr. hab. Józefa Hozera.

Następnie przewodniczący Rady Naukowej, dr hab. Stanisław Hońko, prof. US, powitał 
wszystkich członków Rady Naukowej oraz zaproszonych gości i poprosił zebranych 
o zalogowanie się do systemu RADA24.

Stwierdziwszy kworum i ważność posiedzenia, przewodniczący przedstawił przesłany 
wcześniej członkom Rady Naukowej porządek obrad:

1. Zatwierdzenie porządku obrad

2. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej w dniu 11 stycznia 2024 r.

3. Komunikaty przewodniczącego

4. Zatwierdzenie wyniku publicznej obrony rozprawy doktorskiej mgr. Piotra 
Borkowskiego

5. Zatwierdzenie wyniku publicznej obrony rozprawy doktorskiej mgr Magdaleny 
Wasylkowskiej

6. Zaopiniowanie realizacji przez dyrektora Instytutu strategii Instytutu Ekonomii 
i Finansów w 2023 roku oraz sprawozdania dyrektora Instytutu z realizacji strategii

7. Zaopiniowanie kandydatury prof. dr. hab. Waldemara Tarczyńskiego do objęcia funkcji 
Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 2024-2028

8. Sprawy różne

Ad 1. Zatwierdzenie porządku obrad

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Wobec braku uwag do przedstawionego 
porządku, wniosek o jego przyjęcie poddano pod głosowanie.



Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów w głosowaniu jawnym, przy jednym 
głosie przeciwnym i jednym głosie wstrzymującym się, zatwierdziła porządek obrad.

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej w dniu 11 stycznia 2024 r.

Przewodniczący Rady Naukowej stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące treści 
protokołu posiedzenia Rady Naukowej w dniu 11 stycznia 2024 r., po czym zachęcił do 
wypowiedzi w tej sprawie. Wobec braku wypowiedzi przewodniczący Rady Naukowej 
zarządził głosowanie.

Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów w głosowaniu jawnym jednomyślnie 
przyjęła protokół posiedzenia Rady Naukowej w dniu 11 stycznia 2024 r.

Ad 3. Komunikaty przewodniczącego

Przewodniczący Rady Naukowej wręczył nagrody jubileuszowe:
- prof. dr hab. Jolancie Iwin-Garzyńskiej - z okazji 30 lat pracy zawodowej, 

dr hab. Beacie Bieszk-Stolorz, prof. US - z okazji 35 lat pracy zawodowej, 
dr Agacie Wawrzyniak - z okazji 25 lat pracy zawodowej.

Nagrodę otrzymała także dr hab. Anna Turczak, prof. US - z okazji 25 lat pracy zawodowej, 
nieobecna w dniu posiedzenia Rady Naukowej.

Nagrodzeni pracownicy podziękowali i podzielili się swoimi refleksjami związanymi 
z pracą w Uniwersytecie Szczecińskim.

Następnie przewodniczący przedstawił komunikaty:

1/ dr hab. Małgorzata Tarczyńska-Łuniewska, prof. US, została członkiem Komisji Ewaluacji 
Nauki w kadencji 2023-2027. Pani Profesor jest drugim naukowcem z województwa 
zachodniopomorskiego i pracownikiem Uniwersytetu Szczecińskiego będącym członkiem 
tego gremium.

2/ 11 stycznia br. w Senacie zainaugurowano obchody Roku Edukacji Ekonomicznej. Miło 
nam poinformować, że dr hab. Małgorzata Tarczyńska-Łuniewska, prof. US, z Instytutu 
Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego została członkiem Komitetu 
Programowego REE 2024.

3/ W dniu 12 stycznia br. nastąpiło podpisanie umowy o współpracy pomiędzy 
Uniwersytetem Szczecińskim a Biurem Rzecznika Małych i Średnich Przedsiębiorców. 

W spotkaniu uczestniczyły przedstawicielki naszego instytutu - Dyrektor prof. dr hab. Iga 
Rudawska oraz dr hab. Małgorzata Porada-Rochoń, prof. US.

4/ 29 stycznia br. Fundacja GPW ogłosiła wyniki 10. edycji konkursu na prace licencjackie 
i magisterskie o nagrodę Prezesa Zarządu GPW. Nadesłano łącznie 66 prac, w tym 28 prac 
licencjackich. W kategorii prac licencjackich pierwsze miejsce zajął Nataniel Wypych 
student US. Tytuł nagrodzonej pracy, napisanej pod kierunkiem której dr hab. Katarzyna 
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Byrki-Kity, prof. US. To „Wpływ komunikatu o powołaniu prezesa zarządu na stopy 
zwrotu spółek notowanych na GPW w latach 2000 - 2016”.

5/ Ukazała się monografia Izabeli Nawrolskiej: „Samorządowe programy polityki zdrowotnej 
- realizacje, bariery, perspektywy”, Wydawnictwo Werset, Lublin 2023, ISBN 978-83- 
67951-07-4.

6/ 1 lutego 2024 roku w godzinach 18:00-19:30 w studio UNIWIZJI w budynku przy ulicy 
Cukrowej 12 odbędzie się debata pt. „AL Czy mamy się czego obawiać?”, na którą 
zaprasza Instytut Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego oraz Technopark 
Pomerania. Spotkanie będzie transmitowane na Youtube. Moderatorem będzie Dr Tomasz 
Kufel z naszego Instytutu.

7/ W dniu 27 lutego 2024 r. -zostaną przeprowadzone wybory uzupełniające do Rady 
Naukowej Instytutu Ekonomii i Finansów w grupie pracowników zatrudnionych na 
stanowisku profesora albo profesora uczelni. W dniach 5-9 lutego 2024 r. - przyjmowane 
będą zgłoszenia kandydatów i oświadczeń osób zgłaszanych o zgodzie na kandydowanie 
w wyborach uzupełniających. Szczegółowe informacje o procedurze zostaną wysłane 2 
lutego br.

8/ Przypominamy o kolejnej edycji konkursu o nagrodę Prezesa Rady Ministrów. Wnioski 
o przyznanie nagrody zaopiniowane przez Radę Naukową Instytutu należy przesyłać do 
Działu Nauki i Projektów Naukowych przez system EZD w terminie do 8 marca 2024 r.

9/ Została ogłoszona kolejna edycji konkursów na Naukowca Roku oraz Najlepszego 
Młodego Naukowca Roku, wnioski poprzez EZD można składać do 31 marca br.

10/ Dokumenty na posiedzenie Rady Naukowej w dniu 7 marca 2024 r. proszę składać do 
29 lutego 2024 r.

Ad 4. Zatwierdzenie wyniku publicznej obrony rozprawy doktorskiej mgr. Piotra 
Borkowskiego

Przewodniczący Rady Naukowej poinformował, że przewodniczącą komisji doktorskiej w tym 
postępowaniu jest prof. dr hab. Beata Zofia Filipiak, promotorem rozprawy doktorskiej 
mgr. Piotra Borkowskiego pt. „Rozwój rynku pośrednictwa kredytowego w Polsce 
w warunkach współczesnych rozwiązań technologicznych” jest dr hab. Anna Bera, prof. US, 
a promotorem pomocniczym jest dr Natalia Marska-Dzioba, 
Recenzentami rozprawy byli:

- dr hab. Grzegorz Kotliński, prof. UEP z Uniwersytetu Ekonomicznego w Poznaniu,

- dr hab. Katarzyna Prędkiewicz, prof. UEW z Uniwersytetu Ekonomicznego we Wrocławiu, 

- prof. dr hab. Anna Szelągowska ze Szkoły Głównej Handlowej w Warszawie.

Następnie przewodniczący udzielił głosu prof. dr hab. Beacie Zofii Filipiak, 
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przewodniczącej Komisji doktorskiej w postępowaniu mgr. Piotra Borkowskiego, która 
przedstawiła przebieg obrony i wnioski z posiedzenia komisji.

Prof. dr hab. Beata Zofia Filipiak, przewodnicząca Komisji doktorskiej, poinformowała, 
że publiczna obrona rozprawy doktorskiej mgr. Piotra Borkowskiego odbyła się w dniu 
12 stycznia br. w siedzibie Instytutu Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego w sali 
126, przy ul. Mickiewicza 64. W publicznej obronie uczestniczyło 12 osób, zadano 16 pytań, 
na które doktorant odpowiedział wyczerpująco, recenzenci oraz pozostali członkowie komisji 
byli usatysfakcjonowani odpowiedziami na zadane pytania i zgłoszone uwagi. W części 
niejawnej posiedzenia, po przeprowadzeniu analizy przebiegu publicznej obrony rozprawy 
doktorskiej mgr. Piotra Borkowskiego, komisja doktorska w wyniku jawnego głosowania 
jednomyślnie podjęła uchwałę o przyjęciu obrony rozprawy doktorskiej. Ponadto, w związku 
z wnioskami recenzentek rozprawy doktorskiej: prof. dr hab. Anny Szelągowskiej i dr hab. 
Katarzyny Prędkiewicz, prof. US, o wyróżnienie rozprawy doktorskiej stosowną nagrodą, 
poddano ten wniosek pod głosowanie. W wyniku głosowania, komisja doktorska, podjęła 
jednomyślną decyzję o skierowaniu wniosku do Rady Naukowej w sprawie wyróżnienia 
rozprawy doktorskiej mgr. Piotra Borkowskiego stosowną nagrodą.

Wobec braku kolejnych wypowiedzi przystąpiono do głosowania w sprawie nadania 
mgr. Piotrowi Borkowskiemu stopnia doktora nauk społecznych w dyscyplinie ekonomia 
i finanse.

Wyniki tajnego głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania
Liczba głosów ZA
Liczba głosów PRZECIW
Liczba głosów wstrzymujących się

20
18
18

0
0

Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów podjęła uchwałę o nadaniu mgr. Piotrowi 
Borkowskiemu stopnia naukowego doktora nauk społecznych w dyscyplinie: ekonomia 
i finanse.

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie wyróżnienia rozprawy doktorskiej 
mgr. Piotra Borkowskiego stosowną nagrodą.

Wyniki tajnego głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania
Liczba głosów ZA
Liczba głosów PRZECIW
Liczba głosów wstrzymujących się

20
18
18
0
0
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Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego podjęła 
uchwałę o wyróżnieniu rozprawy doktorskiej mgr. Piotra Borkowskiego pt. „Rozwój rynku 
pośrednictwa kredytowego w Polsce w warunkach współczesnych rozwiązań 
technologicznych”.

Po ogłoszeniu wyników głosowania głos zabrał dr Piotr Borkowski, który podziękował 
za przychylne głosowania, wyraził podziękowania promotorom, recenzentom, i dyrektor 
Instytutu Ekonomii i Finansów za wszystkie cenne wskazówki i uwagi oraz okazane wsparcie 
w procesie przygotowywania rozprawy doktorskiej.

Ad 5. Zatwierdzenie wyniku publicznej obrony rozprawy doktorskiej mgr Magdaleny 
Wasylkowskiej

Przewodniczący Rady Naukowej poinformował, że publiczna obrona rozprawy 
doktorskiej mgr Magdaleny Wasylkowskiej odbyła się w dniu 17 stycznia br. w trybie zdalnym. 
Przewodniczącym komisji ds. przewodu doktorskiego jest dr hab. Tomasz Wiśniewski, 
prof. US.

Mgr Magdalena Wasylkowska przygotowała, pod kierunkiem prof. dr. hab. Dariusza 
Zarzeckiego, rozprawę doktorską na temat „Predykcja upadłości przedsiębiorstw 
z uwzględnieniem ryzyka sektorowego”, w przewodzie wszczętym w dziedzinie nauk 
ekonomicznych, w dyscyplinie: ekonomia.
Recenzentami rozprawy byli:

- dr hab. inż. Bogusława Bek - Gaik, prof. AGH z Akademii Górniczo-Hutniczej 
im. Stanisława Staszica w Krakowie,

- prof. dr hab. Jerzy Kitowski z Uniwersytetu Rzeszowskiego.

Następnie przewodniczący udzielił głosu dr. hab. Tomaszowi Wiśniewskiemu, prof. US, 
który przedstawił przebieg obrony i wnioski z posiedzenia komisji.

Przewodniczący komisji ds. przewodu doktorskiego poinformował, że w publicznej 
obronie uczestniczyło 13 osób, zadano 12 pytań, na które doktorantka odpowiedziała w sposób 
rzeczowy i wyczerpujący. Publiczna obrona rozprawy doktorskiej przebiegła prawidłowo, 
w trakcie obrony wywiązała się ciekawa dyskusja naukowa. Przewodniczący komisji 
poinformował, że w części niejawnej członkowie komisji jednomyślnie podjęli uchwałę 
o przyjęciu publicznej obrony rozprawy doktorskiej mgr Magdaleny Wasylkowskiej. 
Głosowanie dotyczące projektu uchwały Rady Naukowej Instytutu Ekonomii i Finansów 
w sprawie nadania mgr Magdalenie Wasylkowskiej stopnia doktora nauk społecznych 
w dyscyplinie ekonomia i finanse było również jednomyślne - na 10 osób obecnych 
uprawnionych do glosowania, 10 było za przyjęciem tego projektu. Ponadto, w związku 
z wnioskami recenzentów o wyróżnienie rozprawy doktorskiej stosowną nagrodą, poddano ten 
wniosek pod głosowanie. W wyniku głosowania, komisja ds. przewodu doktorskiego podjęła, 
przy jednym głosie wstrzymującym się, decyzję o skierowaniu wniosku do Rady Naukowej 
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w sprawie wyróżnienia rozprawy doktorskiej mgr Magdaleny Wasylkowskiej stosowną 
nagrodą.

Wobec braku wypowiedzi przystąpiono do głosowania w sprawie nadania 
mgr Magdalenie Wasylkowskiej stopnia doktora nauk społecznych w dyscyplinie ekonomia 
i finanse.

Wyniki tajnego głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania 22
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania 18
Liczba głosów ZA 18
Liczba głosów PRZECIW 0
Liczba głosów wstrzymujących się 0

Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów podjęła uchwałę o nadaniu 
mgr Magdalenie Wasylkowskiej stopnia naukowego doktora nauk społecznych w dyscyplinie: 
ekonomia i finanse.

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie wyróżnienia rozprawy doktorskiej 
mgr Magdaleny Wasylkowskiej stosowną nagrodą.

Wyniki tajnego głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania 22
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania 18
Liczba głosów ZA 17
Liczba głosów PRZECIW 0
Liczba głosów wstrzymujących się 1

Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego podjęła 
uchwałę o wyróżnieniu rozprawy doktorskiej mgr Magdaleny Wasylkowskiej stosowną 
nagrodą.

Po ogłoszeniu wyników głosowania głos zabrała dr Magdalena Wasylkowska, która 
podziękowała członkom Rady Naukowej za pozytywne głosowanie, promotorowi za wszystkie 
cenne wskazówki, uwagi, inspirację, życzliwość i okazane wsparcie w procesie 
przygotowywania rozprawy doktorskiej, recenzentom za wnikliwe uwagi, członkom komisji 
doktorskiej pod przewodnictwem dr. hab. Tomasza Wiśniewskiego, prof. US, za poświęcony 
czas, a także wszystkim pracownikom Instytutu za stworzenie bardzo życzliwej atmosfery 
i okazaną pomoc.

Ad 6. Zaopiniowanie realizacji przez dyrektora Instytutu strategii Instytutu Ekonomii 
i Finansów w 2023 roku oraz sprawozdania dyrektora Instytutu z realizacji strategii

Przewodniczący Rady Naukowej poinformował, że zgodnie z § 75 ust. 2 pkt 24 Statutu 
Uniwersytetu Szczecińskiego do obowiązków dyrektora należy składanie rektorowi 
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sprawozdania z realizacji strategii, zaopiniowanego przez radę naukową. Ponadto, na podstawie 
§ 79 ust 3 pkt 2, do zadań rady naukowej należy coroczna ocena realizacji przez dyrektora 
strategii. Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie członkowie Rady Naukowej 
otrzymali wraz z zaproszeniem na posiedzenie. Następnie poprosił o zabranie głosu 
prof. dr hab. Igę Rudawską, dyrektor Instytutu.

Prof. dr hab. Iga Rudawska, dyrektor Instytutu na wstępie złożyła, na ręce kierowników 
katedr, podziękowania wszystkim pracownikom za zaangażowanie i współpracę. Dodała, że 
bez tak efektywnego współdziałania nie udałoby się osiągnąć celów w priorytetach określonych 
polami: nauka, współpraca z otoczeniem zewnętrznym i kształcenie. Przypomniała, że 
w zeszłym roku przedstawiała cząstkowe sprawozdanie z realizacji strategii. Następnie 
syntetycznie omówiła efekty realizacji strategii w obszarach: nauka, procesy wewnętrzne, 
relacje z otoczeniem społeczno-gospodarczym oraz jedność nauki i kształcenia. Podsumowując 
swoją wypowiedź stwierdziła, że liczy na dalszą dobrą współpracę. Następnie poprosiła 
członków Rady o wyrażenie opinii.

Wobec braku dalszych wypowiedzi przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania 41
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania 31
Liczba głosów ZA 31
Liczba głosów PRZECIW 0
Liczba głosów wstrzymujących się 0

Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów podjęła uchwałę w sprawie pozytywnego 
zaopiniowania realizacji przez dyrektora Instytutu strategii Instytutu Ekonomii i Finansów 
w 2023 roku oraz sprawozdania dyrektora z realizacji strategii.

Ad 7. Zaopiniowanie kandydatury prof. dr. hab. Waldemara Tarczyńskiego do objęcia 
funkcji Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 2024-2028

Przewodniczący Rady Naukowej poinformował, że zgodnie z § 17 Ordynacji wyborczej 
Uniwersytetu Szczecińskiego, stanowiącej załącznik nr 4 do Statutu Uniwersytetu 
Szczecińskiego, stanowiącego załącznik do uchwały nr 58/2019 Senatu Uniwersytetu 
Szczecińskiego z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia Statutu Uniwersytetu 
Szczecińskiego do zgłoszenia kandydatów do objęcia funkcji rektora uprawnione są: 1) rada 
uczelni - na zasadach określonych ustawą; 2) rady naukowe instytutów - na zasadach 
określonych niniejszą ordynacją. Członkowie Rady Naukowej wraz zaproszeniem na 
posiedzenie otrzymali prezentację z informacją o kadencji Rektora Uniwersytetu 
Szczecińskiego w latach 2020-2024. Następnie przewodniczący Rady Naukowej poprosił 
o wystąpienie prof. dr. hab. Waldemara Tarczyńskiego.

Prof. dr hab. Waldemar Tarczyński poinformował, że wraz ze swoim zespołem będzie 
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ubiegał się o reelekcję, następnie przedstawił koncepcję rozwoju Uniwersytetu Szczecińskiego 
oraz główne priorytety kadencji 2024-2028. Prezentacja koncepcji rozwoju Uniwersytetu 
Szczecińskiego dotyczyła następujących obszarów: nauka i badania naukowe; kształcenie 
i rozwój usług edukacyjnych; współpraca międzynarodowa; działania na rzecz studentów 
i doktorantów; działania na rzecz pracowników i uczelni; infrastruktura i finanse.

Po zakończeniu wystąpienia przez JM Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego, 
prof. dr. hab. Waldemara Tarczyńskiego, przewodniczący Rady Naukowej zaprosił członków 
Rady do zadawania pytań.

W dyskusji, w kolejności zadawania pytań, głos zabrali: dr Piotr Szkudlarek, dr Edyta 
Mioduchowska-Jaroszewicz, dr hab. Sławomir Franek, prof. US, prof. dr hab. Iga Rudawska, 
dr Magdalena Soboń, dr hab. Agnieszka Majewska, prof. US, dr Mateusz Czerwiński, dr hab. 
Katarzyna Byrka-Kita, prof. US.

Poruszono takie problemy jak: zwiększenie wsparcia finansowego kół naukowych; 
kwestie zmiany systemu oceny pracowników, z wyłączeniem punktowej i wprowadzenie do 
kryteriów oceny innych aktywności; organizacja kwalifikacji i wyjazdów w ramach programu 
Erasmus+; możliwości korzystania ze środków projektu RID przez pracowników z dyscypliny 
ekonomia i finanse; rozważenie wydłużenia okresu oceny pracowników do czterech lat.

JM Rektor Uniwersytetu Szczecińskiego, prof. dr hab. Waldemar Tarczyński 
odpowiadając na poruszone kwestie poprosił o zgłaszanie problemów, takich jak te dotyczące 
kół naukowych czy wyjazdów w ramach programu Erasmus+, na bieżąco i zapewnił, że 
wspólnie z władzami rektorskimi sprawy te zostaną przeanalizowane i zaproponowane nowe 
rozwiązania. Odnosząc się do kryteriów oceny pracowników stwierdził, że wprowadzenie 
dodatkowych kryteriów poza publikacjami jest jak najbardziej pożądane. Podejmowanie 
innych aktywności jest promocją Uniwersytetu Szczecińskiego na zewnątrz, dzięki temu 
Uniwersytet jest rozpoznawalny. Jednocześnie wyjaśnił, że dyskusję na temat wprowadzenia 
zmian do obowiązującego zarządzenia będzie można rozpocząć po zakończeniu procesu 
obecnej oceny, który już się rozpoczął. W uzupełnieniu, prof. dr hab. Iga Rudawska, dodała, że 
inne elementy, takie jak projekty, awanse, nie są wprawdzie uwzględniane w ocenie 
pracownika, ale brane są pod uwagę w podziale subwencji, dokonywanej na poziomie Instytutu.

Odnosząc się do kwestii wykorzystania środków RID przez pracowników z dyscypliny 
ekonomia i finanse, JM Rektor poinformował, że będzie to możliwe w ramach badań 
interdyscyplinarnych. Oznacza to możliwości sfinansowania artykułu autorom z dwóch 
dyscyplin np. nauki o zarządzaniu i jakości oraz ekonomia i finanse. Wyjaśnił, że w związku 
z tym, iż środki RID zostały przyznane na podstawie rozstrzygnięcia konkursu, który został 
rozpisany ze wskazaniem konkretnych kryteriów, to obecnie minister nie może zmienić tych 
decyzji, bo groziłoby to unieważnieniem konkursu. JM Rektor dodał, że w najbliższych dniach 
sprawa możliwości korzystania ze środków RID będzie wyjaśniona przez ministerstwo, ale 
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nawet w najgorszym scenariuszu środków w tym roku jest więcej na finansowanie publikacji 
artykułów i nie powinno ich zabraknąć.

Odpowiadając na pytanie: czego w trakcie mijającej kadencji nie udało się zrealizować, 
JM Rektor wymienił inwestycję na ul. Wielkopolskiej, która miała być rozpoczęta w 2023 roku. 
Na to opóźnienie miała wpływ m.in. wojna w Ukrainie i związane z tym zaangażowanie 
Uniwersytetu. Obecnie jest bardzo duża szansa na rozpoczęcie inwestycji w 2024 roku. Nie 
udało się także w pełni wdrożyć systemu EZD, choć Uniwersytet Szczeciński we wdrażaniu 
tego sytemu jest liderem w Polsce.

Dyskusję podsumowała prof. dr hab. Iga Rudawska, dyrektor Instytutu, która na wstępie 
podziękowała dr. Mateuszowi Czerwińskiemu za preambułę do jej wystąpienia. Dr Mateusz 
Czerwiński wyraził podziękowania i złożył gratulacje całemu kolegium rektorskiemu 
za osiągnięcia pierwszej kadencji, mimo wielu niesprzyjających okoliczności, takich jak 
pandemia, wojna w Ukrainie, ogromny wzrost kosztów utrzymania uczelni. Prof. dr hab. Iga 
Rudawska w imieniu dyrekcji Instytutu Ekonomii i Finansów wyraziła jednoznaczne 
i zdecydowane poparcie dla kandydatury prof. dr. hab. Waldemara Tarczyńskiego na funkcję 
rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 2024-2028. Z informacji dotyczącej kadencji 
Rektora US w latach 2020-2024, przysłanej do członków Rady Naukowej, wynika jak wiele 
spraw zostało pozytywnie rozwiązanych, i jak wiele zakończyło się sukcesem. Prof. dr hab. Iga 
Rudawska syntetycznie podsumowała współpracę kolegium dyrektorskiego z władzami 
rektorskimi, stwierdzając, że cztery lata pokazały, ze Uniwersytet jest: 1/ wspólnotą wartości, 
takich jak tolerancja, wyrównywanie nierówności np. dla osób z niepełnosprawnościami, 
wartości uniwersalnych, jak pokój i wsparcie dla osób na ścianie wschodniej i za wschodnią 
granicą; 2/ wspólnotą wiedzy, w postaci akumulowania kapitału intelektualnego i wspierania 
wszelkich procesów w tym zakresie; 3/wspólnotą celów, nie tylko naukowych, ale również w 
obszarze kształcenia, pozyskiwania studentów i doktorantów oraz rozwijania różnych form 
kształcenia; 4/ wspólnotą emocji, wyrażającą się we wspólnych rozgrywkach sportowych, 
wspólnej działalności kulturalnej studentów i pracowników, a także wspólnej organizacji wielu 
wydarzeń np. sztabu WOŚP. Podsumowując prof. dr hab. Iga Rudawska, stwierdziła, że 

jednoznacznie pozytywnie ocenia ostatnią kadencję i zapewniła o wspieraniu działań władz 
rektorskich w następnej kadencji.

Przewodniczący Rady Naukowej podziękował wszystkim za udział w dyskusji i poddał 
pod głosowanie wniosek o poparcie kandydatury prof. dr. hab. Waldemara Tarczyńskiego do 
objęcia funkcji Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 2020-2024.

Wyniki tajnego głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania 41
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania 27 
Liczba głosów ZA 26
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Liczba głosów PRZECIW
Liczba głosów wstrzymujących się

1
0

Rada Naukowa Instytutu Ekonomii i Finansów, działając na podstawie § 17 ust. 1 pkt 2 
i ust 3 Ordynacji wyborczej Uniwersytetu Szczecińskiego, stanowiącej załącznik nr 4 do 
Statutu Uniwersytetu Szczecińskiego, stanowiącego załącznik do uchwały nr 58/2019 Senatu 
Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia Statutu Uniwersytetu 
Szczecińskiego, w wyniku tajnego głosowania podjęła uchwałę o zgłoszeniu poparciu 
kandydatury prof. dr. hab. Waldemara do objęcia funkcji rektora Uniwersytetu Szczecińskiego 
na kadencję 2024 - 2028.

Po ogłoszeniu wyników głosowania prof. dr hab. Waldemar Tarczyński wyraził 
podziękowanie za pozytywny wynik głosowania i zobowiązał się nie zawieźć okazanego 
zaufania.

Ad 8. Sprawy różne

Dr hab. Jacek Batog, prof. US, poinformował, że w ramach WOŚP w dniu 24 stycznia br. odbył 

się mecz kadra Uniwersytetu Szczecińskiego kontra trenerzy AZS, który zakończył się 
wynikiem 7:5 dla kadry Uniwersytetu Szczecińskiego, natomiast 25 stycznia br. odbył się 
turniej brydżowy.

Następnie prof. dr hab. Iga Rudawska, dyrektor Instytutu poinformowała, że dziś odbyła 
się pierwsza tura rozmów z Zachodniopomorskim Urzędem Marszałkowskim, której celem jest 
zaangażowanie się pracowników Instytutu w tworzenie strategii województwa i korzystając 
z okazji zaprosiła pracowników do współpracy.

Wobec wyczerpania porządku obrad i braku dalszych wypowiedzi, przewodniczący 
zakończył posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Ekonomii i Finansów w dniu 1 lutego 2024 r., 
dziękując wszystkim członkom Rady Naukowej za udział w posiedzeniu.

Protokołowała

mgr Jolanta Tomasik

Przewodniczący Rady Naukowej 
Instytutu Ekonomii i Finansów US

dr hab. Stanisław Hońko, prof. US
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